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Onderwerp: Vragen mbt 2e Berap nav politieke avond 19-10
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Vraag VVD: 
- Inhoudelijke vraag mbt Meeuwenberg: er zijn meerdere basisscholen in Driel en volgens de 

VVD zouden ook andere scholen groeien en mogelijk huisvestingswensen hebben. Dit kan 
consequenties hebben voor de investeringen mbt onderwijshuisvesting. Wordt daar rekening 
mee gehouden en hoe dan? 

 
Antwoord: 
Er is een strategisch onderwijshuisvestingsplan (SHP) opgesteld, die door de gemeenteraad in 
december 2020 is vastgesteld. Hierin zijn fases van mogelijke nieuwbouw of een levensduur 
verlengende renovatie opgenomen voor scholen binnen onze gemeente, waarbij mogelijke 
investeringsbedragen indicatief zijn weergegeven. 
Het SHP is een dynamisch document waarbij op basis van nieuwe input c.q. inzichten 
aanpassingen kunnen plaatsvinden. Hierover voeren we overigens altijd overleg met de 
desbetreffende schoolbesturen in onze gemeente.  
 
Volgens het SHP komt het gebouw van basisschool De Kameleon in Driel over 5 tot 10 jaar in 
aanmerking voor een levensduur verlengende renovatie.  
Dit geldt ook voor de basisschool De Vallei in Driel. Dit pand is onlangs opgeknapt en uitgebreid, 
maar voldoet nog niet aan de huidige eisen. Het schoolgebouw is namelijk zeer oud. 
 
Op dit moment is de huisvesting voor beide scholen voldoende om de leerlingen te huisvesten. 
Binnenkort wordt een nieuwe leerlingenprognose voor de gemeente opgesteld. Wij nemen de 
resultaten hiervan mee als blijkt dat er sprake is van noodzakelijke investeringen t.b.v.de 
huisvesting. 
 
 
   

    


